
 

 

Tid   Punkt + indhold + formål Proces 
Drøftelse 

Beslutning 
orientering 

Ansvarlig  Referat  

 1. Godkendelse af dagsorden. 

Herunder valg af mødeleder 

 DHK Dagsorden godkendt 

 2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Herunder underskrift af referatet fra forrige møde 

Beslutning DHK Referat godkendt 

5 min 3. Elevrådet orienterer 

 

Orientering Elevråd Elevrådet har deltaget I demokrati-dag. Det var en god oplevelse, 
også at få indblik i andre skolers arbejde.  

10 min 4. Timefordelingsplan Beslutning HL Hanne gennemgik fremsendte timefordelingsplan for det 
kommende skoleår. Udgangspunktet er dette skoleårs 
fordelingsplan. For kommende skoleår er forslaget, at 
indskolingen går for 1,5 times idræt til 2 timer, således der skal 
afholdes to sammenhængende idrætstimer pr. uge. Samtidig er 
det også muligt, at se på de muligheder som der netop er 
udmeldt i den nye skoleaftale. Det fremsendte forslag vedtages.  

Skolebestyrelsesmøde Lind Skole 

Skolebestyrelsesformand: Dennis Heldgaard Kristensen 

Næstformand:  Rikke Bjerrehuus Folden 

Deltagere: Dennis Heldgaard Kristensen, Kim Gadegaard, Mikael Koed Thomsen, Rikke Bjerrehuus Folden, Kate Sinnbeck, Ditte 
Gjermand Hansen, Lisbeth Noe, Søren Led-Jensen, Tore Gundersborg Sandbøl, Anette Wulff Olesen, Hanne Lolholm, Tina 
Weiland,  

Elevrådsrepræsentanter: Kasper 

Afbud:  Mette Juhl-Nielsen,  Bastian,  Heidi Grundahl 

Suppleanter:  

Dato: 21.03.2024  
Sted: Lind skole, Parlamentet 

Dagsorden 

Mødeleder: KS 

Dagsorden: DHK 

Referent: SL 



30 min 5. Høringssvar tildelingsmodel Beslutning LN/DHK Dennis orienterede om deltagelse i høringstime omkring den 
kommende nye tildelingsmodel. Skolebestyrelsen skal fremsende 
et høringssvar.  
Regnemodel A anbefales ud fra, at skolens kommende budget  jf. 
ny tildelingsmodel her er mest styret af elevtallet. Samtidig 
lægges der op til at anbefale en genberegning af de 
socioøkonomiske nøgletal (index100) årligt. 
Der arbejdes for den nye tildelingsmodel med en ikrafttrædelse 
pr. 1. januar 2025, med en overgangstid med ekstra tilskud på et 
år for de skoler, hvis budgetter forandres væsentlig i negativ 
retning. 
 

15 min 6. Princip om cykelture ud af huset Beslutning LN Lisbeth/Tina orienterede om mulig ændring af principper for 
cykelture ud af huset. En del elever benytter i dag el-cykler, og vil 
gerne kunne bruge dette også på ture ud af huset.  

Princippet tilrettes således, at el-cykel kan anvendes sidestillet 
med almindelig cykler. Forslag til ny formulering ”Der anvendes 
kun cykler som transportmiddel, når vi er på tur med eleverne”. 

   

10 min 7. Cykelveje omkring Lind Skole Orientering LN Lisbeth orienterede omkring møde vedr. cykelveje omkring Lind 
skole. At Lind Skole ikke har råderet over de kommunale 
cykelstier omkring skolen.  
Man kunne i Lind være undersøgende på en 
udviklingsmodel/helhedsplan som i Gjellerup/Hammerum, hvor 
både skole, hal, borgere m.fl. sammen deltager i arbejdet.  
Der er en anbefaling om en cykel/trafik-politik for Lind Skole. 
Dette vil blive behandlet ved lejlighed.  

 

30 min 8. Spørgetid vedr. håndtering af uhensigtsmæssige hændelser på Lind 

Skole 

- Vold 

- Krænkelser 

- Overgreb 

Orientering + 
drøftelse 

Alle Lisbeth orienterede omkring forhold vedr. håndtering af 
uhensigtsmæssige hændelser/adfærd på Lind Skole. 

Ledelsen ønsker at udvikle på skolens voldspolitik, således den er 
tilrettet anbefalinger bl.a. givet fra forvaltningen. Samtidig også 
omdøbe den til ”Politik for behandling af uhensigtsmæssige 
hændelser”. Når ledelsen har gennemført denne proces, 
genbehandles dagsordenpunktet hos skolebestyrelsen. 



10 min 9. Rigets tilstand 

 

Orientering LN Lisbeth orienterede kort om den nye politiske aftale(oplægget) 
omkring folkeskolen.  
Dernæst arbejdes der med allokering af skolens 
ressourcer/timebanken for det kommende skoleår.  

Endelig er vi godt i gang med arbejdet med det kommende 
skoleår.  

 

10 min 10. Meddelelser: 

- Skoleledelsen 

- SFO 

- Skolebestyrelsesformanden 

- Personalet 

Andre 

Orientering Alle Skoleledelsen: 

- Der opslås en stilling som matematiklærer til indskolingen. 

- Prøvehandling for Erhvervscamp i samarbejde med 
Herningholm Erhvervsskole starter fredag den 22. marts og kører 
de følgende 5 fredage. 

- Der er arbejdet med ressourcebehovet for klubben bl.a. med 
alternative opbevaringsmuligheder. Derudover har der været 
arbejdet med SFO-personalet omkring pejlemærker for 
fritidspædagogikken i begge SFO’er. 

- Der er udarbejdet en ”nærværs”-politik i Lindetræet / SFO1. 
Bl.a. omkring minimering af skærme omkring børnene.  

 

SB-formanden: 

-  11. april er der samrådsmøde. Kim Gade deltager i stedet for 
Dennis. 
- Ved skolevalgsmøde fremmødte to forældre. Derudover er der 
to-tre øvrige tilkendegivelser. Der kommer en reminder efter 
påske om deadline for at blive opstillet til SB-valget. 

 

Personalet: 
- emneuge afdelingsvis I uge 12, med fest på slottet hos de 
yngste, træning til naturfagsmaraton for mellemste og OL 
gennem tiden for de ældste. Det har været store succeser.  

 

 11. Punkter til næste møde 

 

Drøftelse Alle - Oplæg omkring den politiske aftale betydning for Lind Skole. 

- Kvalificering af pejlemærkerne for fritidspædagogikken i 
SFO’erne. 



- Opfølgning på den nye tildelingsmodel 

 

 12. Eventuelt 

 

Drøftelse Alle Intet.  

 


